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P R O T O K Ó Ł  Nr XLV/13  

z sesji Rady Miejskiej Mieroszowa 

odbytej w dniu 29 lipca 2013r. 

w Urzędzie Miejskim w Mieroszowie 

 

Godzina rozpoczęcia:  13: 50 

Godzina zakończenia: 15: 40 

 

Ad. 1. Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Mieroszowa - Pan 

Ryszard Gubernat. Stwierdził, że na  stan 15 radnych Rady Miejskiej obecnych jest  

15 radnych, czyli ustawowa większość do podejmowania prawomocnych decyzji. 

Lista obecności stanowi załącznik Nr 1a do niniejszego protokołu. 

Lista obecności zaproszonych gości stanowi załącznik Nr 1b do niniejszego protokołu. 
Następnie Pan Przewodniczący powitał zaproszonych gości : 

-Burmistrza Mieroszowa – Pana Andrzeja Laszkiewicza, 

- Skarbnika – Panią Małgorzatę Prasek, 

- Kierowników jednostek organizacyjnych Gminy,  

- Kierowników referatów Urzędu Miejskiego. 

 

Ad.2. Przewodniczący Rady Miejskiej Mieroszowa – Pan Ryszard Gubernat    
1. Otwarcie sesji.  
2. Przedstawienie porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej Mieroszowa. 

4. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym – zapytania 

Radnych. 

5. Sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Miejskiej Mieroszowa. 

6. Interpelacje, zapytania, wnioski i oświadczenia radnych. 

7. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie uznania skargi Pani 

Beaty Przygodzkiej na Dyrektora Publicznego Gimnazjum im. K. 

Kieślowskiego w Mieroszowie – Panią Annę Kulińską za bezzasadną/zasadną. 

8. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie wprowadzenia zmian 

do budżetu gminy Mieroszów na 2013r.  
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9. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej gminy Mieroszów na lata 2013 – 2018. 

10. Odpowiedzi na pytania zadane na poprzedniej sesji. 

11. Odpowiedzi na zapytania, oświadczenia i wnioski radnych. 

12. Wolne wnioski, informacje, apele, w tym mieszkańcy. 

13. Zakończenie obrad. 

 
 

Burmistrz Mieroszowa – Pan Andrzej Laszkiewicz zwrócił się z prośbą  

o wprowadzenie do porządku obrad w pkt. 10 projektu uchwały Rady Miejskiej 

Mieroszowa w sprawie zakresu i formy informacji o przebiegu wykonania budżetu 

Gminy Mieroszów za I półrocze, informacji o kształtowaniu się wieloletniej prognozy 

finansowej oraz informacji o przebiegu wykonania planu finansowego gminnej 

instytucji kultury. 

 

Wniosek został przyjęty 15 głosami „za” ( jednogłośnie ). 

 

Ad.3.Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej Mieroszowa. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Pan Ryszard Gubernat poinformował, że 

protokół został sporządzony w terminie i wyłożony do wglądu w Biurze Rady 

Miejskiej. Do dnia dzisiejszego nikt nie zgłaszał uwag. 

 

Protokół z XLIV sesji Rady Miejskiej został przyjęty 12 głosami „za”, 0 „przeciw”,  

3 „wstrzymującymi się”. 

 

Ad.4.Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym – 

zapytania Radnych omówił Burmistrz Mieroszowa – Pan Andrzej Laszkiewicz. 

 

Radny – Pan Piotr Brzęcki zwrócił się z pytaniem co dalej z inwestycjami, które 

TBS Kamienna Góra  miał realizować na działkach przekazanych przez gminę. 
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Radna – Pani Katarzyna Wolska zwróciła się z pytaniem kiedy zostanie 

zmodernizowane oświetlenie drogowe w Sokołowsku przy ul. Parkowej. 

 

Sprawozdanie  Burmistrza stanowi załącznik nr 2 do tego protokołu. 

 

Ad.5.Sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Miejskiej Mieroszowa omówił 

Burmistrz Mieroszowa – Pan Andrzej Laszkiewicz. 

 

Sprawozdanie z wykonania uchwał stanowi załącznik nr 3 do tego protokołu. 

 

Ad.6.Interpelacje, zapytania, wnioski i oświadczenia radnych. 

 

Radna – Pani Dorota Błażejowska zwróciła się z prośbą o doposażenie placu zabaw 

przy ul. Mickiewicza. 

 

Radna – Pani Justyna Pichowicz zwróciła się z prośbą o dokonanie przeglądu stanu 

drzew na terenie gminy, zwłaszcza tych, które zostały zgłoszone przez mieszkańców 

jako grożące zawaleniem. 

 

Radna – Pani Justyna Pichowicz zwróciła się z prośbą do Pana Burmistrza  

o rozważenie tzw. budżetu obywatelskiego 

 

Radna – Pani Justyna Pichowicz zwróciła się z pytaniem czy projekt strategii, który 

obecnie jest tworzony będzie jeszcze poddany konsultacjom społecznym. 

 

Radna – Pani Katarzyna Wolska poformowała, że schody do sali gier i zabaw  

w Sokołowsku zapadły się i zwróciła się  z prośbą o ich naprawienie. 

 

Radna – Pani Maria Chmielnicka zwróciła się z pytaniem dlaczego mieszkańcy nie 

otrzymali jeszcze nowych pojemników na śmieci i worków do segregacji. 
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Ponadto Radna zapytała  ilu mieszkańców zdeklarowało się do segregacji śmieci. 

 

Radny – Pan Piotr Brzęcki zwrócił się z pytaniem kiedy będzie gotowa 

dokumentacja na remont ul. Słonecznej. 

 

Radny – Pan Robert Gałązka zwrócił się z prośbą o spowodowanie uzupełnienia 

dziur  w nawierzchni ul. Powstańców. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej zauważył, że uzyskał informacje, iż Pan 

Olszamowski został uhonorowany nagrodą przyznaną przez Urząd Marszałkowski. 

W związku z powyższym Przewodniczący zwrócił się z pytaniem kiedy prace Pana 

Olszamowskiego zostaną zinwentaryzowane i przeniesione do pomieszczeń 

Mieroszowskiego Centrum Kultury. 

 

Ad.7.Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie uznania skargi Pani 

Beaty Przygodzkiej na Dyrektora Publicznego Gimnazjum im. K. Kieślowskiego 

w Mieroszowie – Panią Annę Kuli ńską za bezzasadną/zasadną omówił 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Pan Ryszard Gubernat. 

 

Przewodnicząca Komisji Ogólnej – Pani Dorota Błażejowska poinformowała, że 

projekt uchwały był omawiany na posiedzeniu Komisji Ogólnej i został zaopiniowany 

pozytywnie uznając skargę za bezzasadną. 

 

W dyskusji głos zabrali : 

 

W związku z tym, że Rada Pedagogiczna nie wyraziła jednoznacznego stanowiska w 

tej sprawie Przewodniczący Rady Miejskiej zwrócił się z pytaniem czy Kuratorium 

Oświaty zajęło się tą sprawą. 
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Dyrektor Publicznego Gimnazjum – Pani Anna Kulińska zauważyła, że 

Kuratorium nie zajmowało się tą sprawą, natomiast jest sprawa w sądzie. Pierwsza 

rozprawa odbędzie się w sierpniu. 

 

W związku z wyczerpaniem dyskusji w tym punkcie Przewodniczący Rady Miejskiej 

odczytał projekt uchwały i poddał go pod głosowanie. 

 

Uchwała Nr XLV/218/13 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 29 lipca 2013r. w 

sprawie uznania skargi Pani Beaty Przygodzkiej na Dyrektora Publicznego 

Gimnazjum im. K. Kieślowskiego w Mieroszowie – Panią Annę Kulińską za 

bezzasadną została podjęta 6 głosami „za”, 0 „przeciw”, 9 „wstrzymującymi się”. 

 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 4 do tego protokołu. 

 

Ad.8.Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie wprowadzenia 

zmian do budżetu gminy Mieroszów na 2013r.  

 

Przewodnicząca Komisji Ogólnej – Pani Dorota Błażejowska poinformowała, że 

projekt uchwały był omawiany na posiedzeniu Komisji i został zaopiniowany 

pozytywnie. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusje w tym punkcie. 

 

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji. 

 

W związku z powyższym Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie 

projekt uchwały informując, że zgodnie z obowiązującym Statutem Gminy będzie to 

głosowanie jawne imienne. 
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Uchwała Nr XLV/219/13 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 29 lipca 2013r. w 

sprawie wprowadzenia zmian do budżetu gminy Mieroszów na 2013r. została podjęta 

14 głosami „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzymującym się”. 

 

Za podjęciem Uchwały głosowali Radni : Dorota Błażejowska, Maria Chmielnicka, 

Piotr Brzęcki, Robert Gałązka, Agnieszka Kozłowska, Agnieszka Mądrzak – Wedycz, 

Anna Macuk, Henryk Mizera, Dorota Nagórna, Justyna Pichowicz, Ryszard 

Sierkowski, Michał Sowa, Katarzyna Wolska, Mieczysław Wujda.   

 

Wstrzymał się od głosu  Pan Ryszard Gubernat. 

 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 5 do tego protokołu. 

 

Ad.9.Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej gminy Mieroszów na lata 2013 – 2018. 

 

Przewodnicząca Komisji  Ogólnej – Pani Dorota Błażejowska poinformowała, że 

projekt uchwały był omawiany na posiedzeniu Komisji Ogólnej i został zaopiniowany 

pozytywnie. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusje w tym punkcie. 

 

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji. 

 

W związku z powyższym Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie 

projekt uchwały informując, że zgodnie z obowiązującym Statutem Gminy będzie to 

głosowanie jawne imienne. 

 

Uchwała Nr XLV/220/13 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 29 lipca 2013r. w 

sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2013- 2018 została podjęta 

14  głosami „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzymującym się”. 
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Za podjęciem Uchwały głosowali Radni : Dorota Błażejowska, Maria Chmielnicka, 

Piotr Brzęcki, Robert Gałązka, Agnieszka Kozłowska, Agnieszka Mądrzak – Wedycz, 

Anna Macuk, Henryk Mizera, Dorota Nagórna, Justyna Pichowicz, Ryszard 

Sierkowski, Michał Sowa, Katarzyna Wolska, Mieczysław Wujda.   

 

Wstrzymał się od głosu  Pan Ryszard Gubernat. 

 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 6 do tego protokołu. 

 

Ad.10.Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie zakresu i formy 

informacji o przebiegu budżetu gminy Mieroszów za pierwsze półrocze , 

informacji o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej oraz informacji 

 o przebiegu  wykonania planu finansowego gminnej instytucji kultury.  

 

Przewodnicząca Komisji Ogólnej – Pani Dorota Błażejowska poinformowała, że 

projekt uchwały był omówiony na posiedzeniu Komisji Ogólnej i został zaopiniowany 

pozytywnie. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusje w tym punkcie. 

 

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji. 

 

W związku z powyższym Przewodniczący Rady Miejskiej – Pan Ryszard Gubernat 

odczytał projekt uchwały i poddał go pod głosowanie. 

 

Uchwała Nr XLV/221/13 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 29 lipca 2013r.  

w sprawie zakresu i formy informacji o przebiegu budżetu gminy Mieroszów  

za pierwsze półrocze , informacji o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej 

oraz informacji o przebiegu  wykonania planu finansowego gminnej instytucji kultury 

została podjęta 15 głosami „za” ( jednogłośnie ). 
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Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 7 do tego protokołu. 

 

Ad.11.Odpowiedzi na pytania zadane na poprzedniej sesji. 

 

Burmistrz Mieroszowa poinformował, że na poprzedniej sesji na wszystkie pytania 

były udzielane odpowiedzi na bieżąco. 

 

Ad.12.Odpowiedzi na zapytania, oświadczenia i wnioski radnych. 

 

Odpowiadając na pytanie Radnego – Pana Piotra Brzęckiego  co dalej z 

inwestycjami, które TBS miał realizować na działkach przekazanych przez gminę 

Burmistrz Mieroszowa poinformował, że ze stanowiska Zarządu TBS wynika 

jednoznacznie, iż istnieje konieczność wpłaty przez gminę około 40 tys. rocznie na ten  

cel.  

Ponadto Burmistrz Mieroszowa zauważył, że jeżeli Radni wyrażą taka wolę, zostanie 

zorganizowane spotkanie z Prezesem TBS-u  we wrześniu br.  

 

Na pytanie Radnej – Pani Katarzyny Wolskiej kiedy zostanie zmodernizowane 

oświetlenie drogowe w Sokołowsku przy ul.  Parkowej odpowiedzi udzielił Burmistrz 

Mieroszowa – Pan Andrzej Laszkiewicz, informując że jeżeli chodzi o oświetlenie 

parkowe w ciągu ul. Parkowej w Sokołowsku to jest kompleksowa modernizacja. 

Gmina jest już po uzgodnieniach przebiegu tej linii oświetleniowej i dodatkowo będą 

trzy punkty świetlne w ciągu ulicy Unisławskiej ( od szkoły w kierunku centrum ). 

 

W związku z prośbą Radnej – Pani Doroty Błażejowskiej o doposażenie placu 

zabaw przy ul. Mickiewicza, Burmistrz Mieroszowa – Pan Andrzej Laszkiewicz 

poinformował, że w tegorocznym budżecie nie są przewidziane środki na ten cel. 

Wiosną tego roku był przeprowadzony przegląd placów zabaw i zostały dokonane 

naprawy tam, gdzie to było konieczne. 

 



 9 

W związku z prośbą Radnej – Pani Justyny Pichowicz o dokonanie przeglądu stanu 

drzew na terenie gminy, zwłaszcza tych, które zostały zgłoszone przez mieszkańców 

jako grożące zawaleniem, Burmistrz Mieroszowa poinformował, że taki przegląd po 

sygnałach mieszkańców gmina sukcesywnie wykonuje. W zakresie procedur 

związanych z wycinką, za każdym razem gmina występuje do odpowiednich organów 

wydających zezwolenia i często decyzja jest odmowna. Jeżeli chodzi o drzewa 

uszkodzone, to po sygnałach mieszkańców służby z urzędu są w terenie. Gmina ma to 

zinwentaryzowane i jeżeli drzewo w ocenie biologicznej stwarza zagrożenie, jest 

wniosek o wycinkę  wtedy jest podejmowana decyzja co do wycinki. 

 

W związku z prośbą Radnej – Pani Justyny Pichowicz  o rozważenie tzw. budżetu 

obywatelskiego, Burmistrz Mieroszowa wyjaśnił, że gmina Mieroszów w części 

realizuje taki budżet, chociażby poprzez fundusz sołecki. W tym zakresie jest podjęta 

uchwała Rady. Do tego tematu odnoszą się mieszkańcy poszczególnych sołectw bo w 

zasadzie w ich gestii leży co w ramach funduszu chcą realizować. W dużych miastach 

w zasadzie nie ma funduszu sołeckiego i tam jest inna sytuacja. Gmina Mieroszów  

realizuje zadania inwestycyjne w odniesieniu do wieloletniej prognozy inwestycyjnej, 

to na co pozwalają wskaźniki.  

Burmistrz zaznaczył, że jeśli chodzi o wprowadzenie takiego budżetu w 2014r. to nie 

widzi takiej możliwości. 

 

Na  pytanie Radnej – Pani Justyny Pichowicz  czy projekt strategii, który obecnie 

jest tworzony będzie jeszcze poddany konsultacjom społecznym odpowiedzi udzielił 

Burmistrz Mieroszowa, informując że zgodnie z ustaleniami z zespołem 

opracowującym strategię, ten dokument będzie jeszcze poddany konsultacji i każdy 

ma prawo wnieść uwagi. 

 

Radna – Pani Pichowicz zwróciła się z pytaniem czy do tego materiału, który został 

udostępniony są jakieś dodatkowe opisy, informacje. 
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Burmistrz Mieroszowa odpowiadając na powyższe pytanie, poinformował, że nie ma 

dodatkowego materiału. Został powołany zespół zarządzeniem Burmistrza , który 

składa się osób prezentujących szeroki przekrój grup społecznych gminy Mieroszów i 

w zasadzie to ten zespół odpowiada za zakres tego dokumentu. Została wyłoniona 

osoba, która profesjonalnie prowadzi te warsztaty i koordynuje prace zespołu. Zespół 

wypracuje dokument, który potem zostanie przyjęty uchwałą Rady. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że nie jest członkiem tego zespołu 

ale uczestniczy we wszystkich spotkaniach i z frekwencji członków zespołu można 

wywnioskować, że zainteresowanie jest średnie. O ile na pierwszym spotkaniu byli 

obecni wszyscy członkowie, tak na drugim spotkaniu obecnych było około 50%. 

 

Radna – Pani Justyna Pichowicz zauważyła, że jej pytanie dotyczyło kwestii czy 

tylko na tym etapie, czyli przedstawieniu analizy SWOT i głównych celów można 

konsultować ten dokument. 

 

Burmistrz Mieroszowa wyjaśnił, że cały dokument strategii, przed skierowaniem do 

Rady będzie wyłożony do konsultacji. 

 

W związku z informacją Radnej – Pani Katarzyny Wolskiej, że schody do sali gier i 

zabaw w Sokołowsku zapadły się Burmistrz Mieroszowa zauważył, że przy 

przygotowaniu placówek oświatowych do roku szkolnego 2013/2014 naprawa tych 

schodów również będzie brana pod uwagę. 

 

 

Na pytanie  Radnej – Pani Marii Chmielnickiej  ilu mieszkańców zdeklarowało się 

do segregacji śmieci odpowiedzi udzielił Burmistrz Mieroszowa informując, że ta 

sprawa jest skomplikowana ponieważ  są złożone deklaracje według pierwszego 

wzoru wynikającego z pierwszej podjętej w tym zakresie uchwały. W tej chwili są 

składane drugie deklaracje zweryfikowane w układzie formatu i stawek. Gmina nie ma 

jeszcze bazy ona jest dopiero tworzona. Na dzień dzisiejszy jest około 2 000 
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złożonych deklaracji w pierwszym naborze. To jest około 90% złożonych deklaracji. Z 

tego 90% deklaruje segregację odpadów. Z kubłami na odpady jest problem 

ogólnopolski ponieważ brakuje producentów, brakuje ich około 1,5 miliona. Gmina 

Mieroszów ma tak uzgodnione z firmą SANIKOM, że w pierwszej kolejności zostanie 

zabezpieczony teren, na którym nie było dotychczas kubłów a zostały złożone 

deklaracje. 

 

Na pytanie Radnego – Pana Piotra Brzęckiego kiedy będzie gotowa dokumentacja 

na remont ul. Słonecznej, Burmistrz Mieroszowa odpowiedział, że dokumentacja 

powinna być gotowa do końca sierpnia bieżącego roku. 

 

W związku z prośbą Radnego – Pana Roberta Gałązki  o spowodowanie 

uzupełnienia dziur  w nawierzchni ul. Powstańców, Burmistrz Mieroszowa zaznaczył, 

że jest to temat związany z finansami, gmina nie ma środków na remonty bieżące. 

Jedynie pozostaje rezerwa. Referat Pani Bukowskiej zinwentaryzuje te najpilniejsze 

potrzeby i z rezerwy to zostanie zrealizowane.  

 

W związku z informacją Przewodniczącego Rady Miejskiej, że Pan Olszamowski 

został uhonorowany nagrodą przyznaną przez Urząd Marszałkowski, Burmistrz 

Mieroszowa poinformował, że Zarząd Województwa Dolnośląskiego przyznał na 

wniosek Burmistrza nagrodę w wysokości 4 tys. zł. ta nagroda będzie wręczona w 

sposób uroczysty 4 października na wystawie prac Pana Olszanowskiego. Te prace 

powinny pozostać w Mieroszowskim Centrum Kultury do czasu zakończenia remontu 

sali spotkań MCK. 

 

Ad.13.Wolne wnioski, informacje, apele, w tym mieszkańcy. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Pan Ryszard Gubernat poinformował, że w 

czerwcu br. Pani Dyrektor Szkoły Podstawowej w Kowalowej zwróciła się do 

Burmistrza Mieroszowa o możliwość pozyskania 5 tys. zł. z przeznaczeniem na 

remont dachu na budynku szkolnym. Pan Burmistrz zlecił ekspertyzę budowlaną. 
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Ponadto Pan Przewodniczący przypomniał, że remont  ¼ dachu na tym budynku leży 

po stronie gminy. 

 

Dyrektor Szkoły Podstawowej w Kowalowej zwróciła się z prośbą o pozytywne 

rozpatrzenie prośby ponieważ teraz warunki pogodowe sprzyjają remontowi tego 

dachu. Są osoby, które zadeklarowały, że część pracy wykonają za darmo. W budżecie 

szkoły w poszczególnych paragrafach jest kwota 20 tys. Brakuje na ten cel 5 tys. zł. 

 

Burmistrz Mieroszowa – Pan Andrzej Laszkiewicz poinformował, że temat został 

przekazany do Zespołu Obsługi Szkół. Została zlecona ocena techniczna. Swego czasu 

Pani Dyrektor przekazała informacje, że budynek jest w dobrym stanie technicznym i 

nie wymaga żadnych remontów, więc to musi zostać sprawdzone, musi być właściwa 

ocena techniczna żeby to zrealizować jak należy. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej złożył wniosek o przekazanie 5 tys. złotych na 

remont dachu budynku Szkoły w Kowalowej z rezerwy budżetowej. 

 

Burmistrz Mieroszowa zauważył, że sprawa jest bardzo złożona ponieważ trzeba 

wiedzieć jaki jest zakres faktycznych prac do wykonania. Poza tym Pani Dyrektor 

zwróciła się z prośbą o przesunięcia w ramach własnego budżetu i to musi być 

wykonane Zarządzeniem Burmistrza. Ten temat na pewno w sierpniu zostanie 

zakończony. Dotychczas takie sprawy były załatwiane między Burmistrzem  

a Dyrektorem szkoły. 

 

Skarbnik Gminy – Pani Małgorzata Prasek zaznaczyła, że przesunięcie środków z 

rezerwy budżetowej na remonty bieżące leży w gestii Burmistrza a nie Rady. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Pan Ryszard Gubernat wycofał swój wniosek. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował o korespondencji, która wpłynęła do 

Biura Rady w okresie międzysesyjnym : 
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-  Skarga Pana Bartłomieja Nowaczyka na działania Burmistrza Mieroszowa. Skarga 

dotyczy braku połączeń komunikacji  publicznej pomiędzy Mieroszowem a Łączną. 

Skarga została przekazana do Burmistrza Mieroszowa celem wyjaśnienia. 

- Pismo Pana Włodzimierza Marchewy mieszkańca Sokołowska w sprawie nie 

wrażenie zgody na nadanie Sokołowsku uzdrowiskowości ponieważ takie działanie 

uniemożliwi mu prowadzenie działalności gospodarczej. 

- Skarga Pani Borajkiewicz mieszkanki Sokołowska na działania Prezesa Spółki 

ZGKiM Mieroszów, dotycząca niewłaściwego rozliczania kosztów zarządu 

nieruchomości. Skarga została przekazana do Burmistrza Mieroszowa celem 

wyjaśnienia. 

- Informacja  jednostek organizacyjnych w sprawie umorzeń. 

- Pismo Biura Rzecznika Praw Dziecka, informujące,  że Rada Rodziców szkoły 

Podstawowej w Sokołowsku przekazała informacje odnośnie niewłaściwie 

skonstruowanej sieci szkół podstawowych w gminie Mieroszów . Rodzice stwierdzają, 

ze obwód szkół w Kowalowej i Sokołowsku wymaga zmiany ponieważ obecnie 

funkcjonujące obwód nie koresponduje z potrzebami mieszkańców.  

Pismo o tej samej treści wpłynęło do Burmistrza Mieroszowa w czerwcu br.  

 

Burmistrz Mieroszowa zauważył, że według wniosków Pani Rzecznik  

i mieszkańców należałoby zmienić najpierw sieć szkolną a potem obwody. Jeżeli 

wprowadzi się taka zmianę w obwodach będzie konieczna likwidacja jednej placówki, 

ale kolejność jest taka - najpierw należy zlikwidować placówkę, a później dostosować 

obwody. 

 

Radna – Pani Dorota Błażejowska w odniesieniu do pisma Pana Marchewy 

zauważyła, że nie tylko on jest zaniepokojony działaniami w kierunku utworzenia 

uzdrowiska w Sokołowsku. 

 

Pan Przewodniczący poinformował, że do tej pory wpłynęło w tej sprawie tylko  

pismo Pana Marchewy. 
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Burmistrz Mieroszowa wyjaśnił, że odbyło się w Sokołowsku spotkanie na zasadach 

warsztatów dotyczące rewitalizacji z udziałem przedstawicieli Urzędu 

Marszałkowskiego. 

Burmistrz Mieroszowa zauważył, że do utworzenia uzdrowiska jest jeszcze daleka 

droga. W tą sprawę są zaangażowane różne służby z ramienia Marszałka. W ramach 

środków przyznanych  przez Urząd Marszałkowski są pewne działania podjęte i te 

działania mogą przynieść pewne korzyści dla tego środowiska. Gmina na razie jest w 

posiadaniu jednego dokumentu formalnego tj. dokumentu potwierdzającego istnienie 

klimatu leczniczego. Pozostałe sprawy trzeba procedować. 

 

Radna – Pani Justyna Pichowicz zauważyła, że mogą się pojawić jakieś korzyści dla 

całej gminy i możliwości uzyskania uzdrowiska. 

Ponadto Radna Pani Pichowicz poinformowała, że jest zdziwiona całą sytuacją 

ponieważ były spotkania w Sokołowsku, na które można było przyjść i zadać 

konkretne pytania. Nikt na tych spotkaniach nie wyrażał swojego zaniepokojenia ani 

nie zadawał pytań. 

 

Odnosząc się do Pisma Rzecznika Praw Dziecka, Pani Justyna Pichowicz zauważyła, 

że stwierdzenie Burmistrza, iż należy najpierw zmienić sieć szkół a dopiero potem 

pomyśleć o zmianie obwodów wskazuje, że należy najpierw podjąć decyzje 

polityczną. Próba zmiany obwodów poprzez likwidację którejś ze szkół jest 

nieporozumieniem. Decyzja o likwidacji placówki nie jest decyzją racjonalną. Radni 

od lat na ten temat rozmawiają. 

 

Ad.14.Zakończenie obrad. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej 

zamknął XLV sesję Rady Miejskiej dziękując wszystkim za przybycie  

 

Protokołowała : 

Agnieszka Podgórska  


